
POSVETOVANJA
Mestni politični aktiv je imel prejšnji

mesec dve seji, na dnevnem redu pa je imel
najvažnejša vprašanja o življenju našega
mesta. Sestanka je vodil sekretar komiteja
mestne konference ZK JLjubljane tovariš
Hafner.

Mestna skupščina Ljubljane je pripravila
širšo informacijo o stanju stanovanjske gra-
ditve s posebnim poudarkom na problema-
tiki urbanizma in zemljiške politike ter ure-
janju stavbnih zemljišč na območju mesta.
Iz te informacije objavljamo krajše izvlečke,
zanimive za naše bralce.


